



MANDARIN ORIENTAL  
JUMEIRA  
DUBAI

رمضان

في مانتارين أورينتال جميرا، دبي

RAMADAN

at Mandarin Oriental Jumeira, Dubai



## قصص من الإمارات السبع Seven Stories of the Emirates

يتعاون فندق مندرارين أورينتال جميرا في دبي في شهر رمضان المبارك هذا العام مع الفنانة الإماراتية ياسمين الملا لإنشاء معرض يقدم تفسيراً إبداعياً ومعاصراً لسبعة مساجد، كل منها يمثل إمارة معينة.

تبعث الجلسات المرئية روح رمضان وتقدم تجربة لا مثيل لها، حيث تخلق وجهة ثقافية جديدة وتمنح الضيوف فهماً أعمق ومعرفة بتقاليد دولة الإمارات العربية المتحدة.

تعرف على المعرض عند مدخل المجلس من ماندارين أورينتال، طوال شهر رمضان.

This Ramadan, Mandarin Oriental Jumeira, Dubai collaborates with Emirati artist Yasmin Al Mulla to create a gallery that features a creative and contemporary interpretation of seven mosques, each representing a specific Emirate.

The visual journey captures the spirit of Ramadan and offers an unparalleled experience, creating a new cultural destination and giving guests a deeper understanding and connection with the traditions of the UAE.

Discover the gallery at the entrance of The Majlis by Mandarin Oriental, throughout the month of Ramadan.

Watch our Ramadan film  شاهد فيديو رمضان

## المجلس من ماندارين أورينتال The Majlis by Mandarin Oriental

اكتشف المجلس من ماندارين أورينتال، المكان المخصص الذي يجمع الضيوف معاً للإفطار والسحور مع مشاهدة التراث الإماراتي شديد الثراء.

وحيث يمنح المكان الشعور بالراحة والاستمتاع ، فقد تم تصميم المجلس من ماندارين أورينتال ليكون مساحة فريدة من نوعها مصممة للعائلات والأصدقاء والشركاء. وقد تم تصميمه مع مراعاة أقصى درجات الرفاهية ، من حيث جمال موقعه على شاطئ البحر ، والأجواء العامة المميزة بتصميمات داخلية مريحة وتفاصيل زخرفية رائعة ، بالإضافة إلى فن الطهي الاستثنائي وكرم الضيافة العالمي المستوى.

Discover The Majlis by Mandarin Oriental, a bespoke space that brings guests together for iftar and suhoor whilst paying homage to the incredibly rich heritage of the UAE.

Enjoying an elegantly relaxed feel, The Majlis by Mandarin Oriental is a one-of-a-kind space crafted for families, friends and partners. Designed with the utmost luxury in mind, from its beautiful beachside location, the overall ambience boasts warm interiors and fine decorative detailing, coupled with exceptional gastronomy and world-class hospitality.







## الإفطار في المجلس Iftar at The Majlis

تعرف على تجربة طعام فريدة تجمع بين أفضل ما في المطبخ الشرق أوسطي مع إبداعات مميزة من نيتسو من روس شونهان وتاسكا من خوسيه أفيليز لوجيتي الإفطار والسحور. تناول الإفطار مع مجموعة متنوعة من المقبلات الساخنة والباردة، والطاجن المغربي الأصيل، والمزيد من كلاسيكيات الشرق الأوسط اللبنانية والسورية. مع حلول المساء، استمتع بالموسيقى العربية المباشرة مع العائلة والأصدقاء.

Discover a unique dining experience merging the very best of Middle Eastern cuisine with signature creations from Netsu by Ross Shonhan and Tasca by José Avillez for both iftar and suhour. Break your fast with a variety of hot and cold mezze, authentic Moroccan tagines and an abundance of Lebanese, Syrian, and other Middle Eastern classics. As evening falls, enjoy live Arabic instrumental music surrounded by family and friends.

Price: AED 335 per person,  
including Ramadan beverages

Time: Sunset until 9pm

السعر: 335 درهماً إماراتياً للشخص الواحد

شامل للمشروبات الرمضانية

التوقيت: من الغروب وحتى 9 مساءً

For reservations, please call 04 777 2222  
or email modub-restaurants@mohg.com

للحجز، يُرجى الاتصال على 04 777 2222  
أو راسلنا على modub-restaurants@mohg.com

## السحور في المجلس Suhoor at The Majlis

يقدم المجلس من ماندارين أوريينتال تجربة السحور المطلقة في أجواء رائعة على شاطئ البحر. تمتع برحلة طهي استثنائية واكتشف مجموعة متنوعة من الأطباق التقليدية الطازجة والحلويات المحلية، مع مجموعة مختارة من نكهات الشيشة من الساعة 10 مساءً حتى 2 صباحاً.

The Majlis by Mandarin Oriental offers the ultimate suhoor experience in an exquisite beachside setting. Embark on an exceptional culinary journey and discover a wide variety of freshly prepared traditional dishes and local sweets, along with a selection of shisha flavours from 10pm until 2am.

Menu: à la carte  
Time: 10pm until 2am  
Shisha: 10pm until 2am

السعر: حسب الطلب  
التوقيت: 10 مساءً حتى 2 صباحاً  
الشيشة: 10 مساءً حتى 2 صباحاً

For reservations, please call 04 777 2222  
or email modub-restaurants@mohg.com

للحجز، يُرجى الاتصال على 04 777 2222  
أو راسلنا على modub-restaurants@mohg.com





## إفطار على الطراز البرتغالي في تاشكا Portuguese-style Iftar at Tasca

استمتع في رمضان هذا العام بتجربة إفطار برتغالي مناسب للعائلة في مطعم تاشكا. تضم قائمة طعام مختارة من أربعة أطباق تتمتع بأفضل إبداعات الشيف الشهير خوسيه أفيليز، ويتمتع الإفطار في تاشكا بتجربة لا تُنسى. تمتع برحلة طهي غنية بالنكهات المتنوعة للمطبخ البرتغالي عند اختيارك من قائمة الطعام. تشمل الرحلة مزايا التي لا يمكن تفويتها مثل الفول والحمص واللوبياء ولحم الغنم الطري والمفضلات البرتغالية، ودجاج بيري بيري وباستيل دي ناتا. تمتع بالمناظر الخلابة للخليج العربي وأفق دبي، تمتع بالإفطار الهادئ في تاشكا في قلب المدينة.

This Ramadan, experience a family-friendly, Portuguese-style iftar at Tasca. Featuring a curated four-course set menu which brings together the best of acclaimed chef José Avillez's signature creations, iftar at Tasca is guaranteed to be a memorable occasion. Embark on a culinary journey that celebrates the rich and diverse flavours of Portuguese cuisine, as you make your way through the sharing-style menu. Unmissable highlights include the Lupini Bean Hummus, Tender Lamb and Portuguese favourites, Chicken Piri-Piri and Pastel de Nata. Set against the breathtaking backdrop of the Arabian Gulf and Dubai skyline, iftar at Tasca offers a tranquil escape in the heart of the city.

السعر: 265 لكل شخص بالغ  
التوقيت: الحجز متاح بين الساعة 6:30 و 7:30 مساءً

Price: AED 265 per adult

Time: Bookings available between 6:30 and 7:30pm

For reservations, please call 04 777 2231  
or email modub-tasca@mohg.com

للحجز، يرجى الاتصال على 04 777 2231  
أو ارسلنا على modub-tasca@mohg.com

## إفطار على طريقة الواراياكي في نتسو Warayaki-style Iftar at Netsu

استمتع في رمضان هذا العام بقائمة إفطار مكونة من ثلاثة أطباق منظمة خصيصًا وتمتع بمجموعة رائعة من أطباق نيستو المرغوبة بشدة. من تونا تاتاكي الطازجة واللذيذة إلى قطع لحم واغيو الطرية، تم إعداد كل طبق بعناية للتمتع برحلة طهي لا تُنسى. تشمل القائمة أيضًا ماكي رولز المميز وأرز سبايسي هوت ستون، مع تقديم حلوي سينامون رائعة من كريم بروليه. للمزيد من المتعة، ابتكر خبراء الخلط في نيستو مجموعة من الكوكتيلات المنعشة التي من المؤكد أنها ستسعد حتى أكثر الأذواق تميزًا.

This Ramadan, enjoy a specially curated three-course iftar menu and indulge in a tantalizing range of Netsu's most sought-after dishes. From the fresh and delicious Tuna Tataki to succulent Wagyu Beef Cuts, each dish is carefully crafted to offer an unforgettable culinary journey. The menu also includes signature Maki Rolls and Spicy Hot Stone Rice, all of which will be complemented by an exquisite cinnamon Crème Brulée dessert. To further elevate your dining experience, Netsu's expert mixologists have created a range of refreshing mocktails that are sure to delight even the most discerning of palates.

السعر: 265 لكل شخص بالغ  
التوقيت: الحجوزات متاحة بين الساعة 6:30 و 7:30 مساءً  
Price: AED 265 per adult  
Time: Bookings available between 6:30 and 7:30pm

For reservations, please call 04 777 2232  
or email modub-netsu@mohg.com

للحجز، يرجى الاتصال على 04 777 2232  
أو راسلنا على modub-netsu@mohg.com







## جند حيويتك في رمضان في السبا Ramadan Reset at The Spa

قم بتجديد حيويتك واستعد نشاط جسمك مع تجربة الجسم بالكامل في إزالة السموم واستعادة التوازن للعقل والجسم. يتم تقشير البشرة وتنعيمها بلطف باستخدام مزيج مُنقي من زيوت التولاسي (الريحان الشرقي) والليمبو (الليمون) والكرم البري مع قشور الجوز المطحونة. يتم تخفيف الألم العضلي في حين يتم التخلص من السموم واحتباس السوائل من خلال تدليك الأنسجة العميقة المريح لجعل الضيوف يشعرون بالاسترخاء وتجديد شبابهم.

Reset and restore with a full body experience to aid detoxification and restore balance to the mind and body. The skin is gently exfoliated and smoothed, using a purifying blend of Tulasi (Oriental Basil), Limbu (Lime) and Wild Turmeric essential oils combined with crushed walnut shells. Muscle discomfort is eased, whilst toxins and fluid retention are eliminated with a relaxing deep tissue massage to leave guests feeling relaxed and rejuvenated.

Price: AED 990

السعر: 950 درهماً إماراتياً

Time: 1 hour 30 minutes

التوقيت: ساعة و ٣٠ دقيقة

For reservations, please call 04 777 2243  
or email modub-spa@mohg.com

للحجز، يُرجى الاتصال على 04 777 2243  
أو راسلنا على modub-spa@mohg.com



MANDARIN ORIENTAL  
JUMEIRA  
DUBAI

Jumeirah Beach Road, Jumeira 1, Dubai, United Arab Emirates  
P.O. Box 62092, Telephone +971 4 777 2222  
[mandarinoriental.com/dubai](http://mandarinoriental.com/dubai)